



香港海事青年團 HONG KONG SEA CADET CORPS

總部：九龍鑽石山豐盛街 11 號

電話/Telephone：2328 8656, 2327 7883

Headquarters：11 Fung Shing Street, Diamond Hill, Kowloon. 圖文傳真/Fax：2350 2484

Appointment of New Commanding Officer and Change of Chief Staff Officer

This is to officially announce that **Ms YUEN Ching-fong Rebecca** has been appointed by the Executive Committee as the new Commanding Officer to lead and command the Corps with effect from 1 March 2021 while **Commander FUNG Chi-on Ricky** will resume his duty as Deputy Commanding Officer of the Corps.

Captain YUEN is a capable, competent and experienced leader with an outspoken character. She is enthusiastic in participating youth development and activities of the Corps and has an open-minded attitude to accept new creative suggestions from members. We are confident that HKSCC will continue to provide quality service and educate youth generation under her able leadership.

Furthermore, **Mr LAU Ying-sum Sam** has stepped down from the post of Chief Staff Officer of HKSCC with his employment ended on 26 April 2021 and his successor, **Mr CHAN Wai-ho Kenneth** has been appointed to take up the duties as the Chief Staff Officer of the Corps with immediate effect.

We are looking forward to your continuous support and closely collaboration with us in serving the community of Hong Kong.

Hong Kong Sea Cadet Corps



新團隊司令任命及總參事變動

香港海事青年團執行委員會現正式宣布已於 2021 年 3 月 1 日委任 **袁靜芳女士** 為團隊司令，而 **馮志安中校** 於同日回復副團隊司令職位。

袁司令是一位能幹、具豐富領導才能經驗和性格坦誠的指揮官，非常熱衷參與青少年發展及培訓活動，且開明接受創新意見。我們相信在她的領導下，將繼續提供優質設施培育年輕人發展。

此外，**劉應森中校** 於 2021 年 4 月 26 日離任本團總參事職位，並即時起由其繼任人 **陳威豪先生** 接替有關職務。

祈盼各界友好團體鼎力支持我們，繼續服務香港。

此致



香港海事青年團 謹啓